



Date 29/04/2021

تاريخ 2021/04/29م

Board of Directors Resolutions Disclosure	الإفصاح عن قرارات مجلس الإدارة
<p>The Board of Directors of Salalah Mills Co. SAOG, advises the Capital Market Authority the Muscat Securitas Market and the investors' Community that it has been resolved the followings resolutions at the meeting of the Board of Directors on April 29, 2021.</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. The Board approved the unaudited financial statements of the Company for the first quarter of 2021, the financial will be uploaded on MSX website. 2. Approved the establishment of Grains Trading Unit and the opening of Representative Office in Singapore. 3. Approval of establishing a one-person company under the name of Salalah Laboratories. 4. Approval of the expansion of the production capacity of Salalah International Plastic Industries Factory with cost of about OMR 3 Million. <p>Thanking you</p>	<p>يسر مجلس إدارة شركة مطاحن صلالة ش.م.ع.ع أن يحيط علما كلا من الهيئة العامة لسوق المال وبورصة مسقط وعامة المستثمرين بأنه تم خلال إجتماع مجلس الإدارة المنعقد بتاريخ 2021/04/29م إتخاذ القرارات التالية :-</p> <ol style="list-style-type: none"> 1. وافق المجلس على اعتماد البيانات المالية غير المدققة للربع الأول من عام 2021م، وسوف يتم تحميلها في موقع بورصة مسقط. 2. الموافقة على إنشاء إدارة لتجارة الحبوب وفتح مكتب تمثيلي في سنغافورة. 3. الموافقة على إنشاء شركة شركة صلالة للمختبرات بصيغة شركة الشخص الواحد. 4. الموافقة على مشروع توسعة الطاقة الإنتاجية لمصنع صلالة العالمية للصناعات البلاستيكية بتكلفة تقدر بحوالي 3 مليون ريال عماني. <p>وتفضلو بقبول فائق الاحترام</p>

ALI TALIB ALI ALRAWAS
Board Secretary

علي بن طالب علي الرواس
أمين السر

